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Abstract (en)
The ski according to the invention has a lightweight structure and is provided, in the vicinity of its front end, with a front inertia device (8). According
to the invention, the front inertia device (8) is fixed and positioned in the vicinity of the front transverse contact line (5). It is preferably centred on said
front transverse contact line (5) and extends over a given length on both sides of the line.

Abstract (fr)
Le ski selon l'invention présente une structure légère, et est muni, au voisinage de son extrémité avant, d'une masse d'inertie avant (8). Selon
l'invention, la masse d'inertie avant (8) est fixe et placée au voisinage de la ligne transversale de contact avant (5). Elle est de préférence centrée
sur ladite ligne transversale de contact avant (5) et s'étend sur une certaine longueur de part et d'autre de la ligne.
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